
 

 

Zápis č. 1/21 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 4.5.2021 ve 14h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Zdeněk Kolesa, Rudolf Potsch, Štěpán Říha, František Stejskal, 

Josef Vrba 

On-line: Petr Šíma 

Omluven: Jiří Zorník 

 

Hosté: Josef Hrazdíra – revizní komise, Jiří Moudrý – OS ČUS Vyškov, Stanislav Němec – 

TUB, Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS, Marta 

Gabrielová – zápis, Marcela Říhová – zápis, Kamila Benčová – RS ČUS Břeclav 

 

Jednání zahájil a řídil místopředseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

 1. Úvod 

 2. Termín a program VH JmKO ČUS 

 3. Aktuální informace ČUS 

4. Závěr 

 

 

1) Úvod 

Pan místopředseda Vojtěch Bártek – přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná 

a popřál k nedávno oslavenému významnému životnímu jubileu předsedovi OS ČUS Vyškov 

Jiřímu Moudrému. 

 

2) Termín a program VH JmKO ČUS 

P. Bártek informoval přítomné, že je nutné svolat volební valnou hromadu, protože stávajícím 

členům končí funkční období 23.5.2021. 

 

Přítomní se shodli na datu VH úterý 15.6.2021 v 16h hala Morenda s tím, že konkrétní 

místnost bude zvolena podle aktuální epidemiologické situace. 

 

Svolavatelem valné hromady je Krajská rada, která je povinna určit kvórum, pokud se volební 

VH uskuteční. 19 svazů, 7 okresů po třech zástupcích, tj. 21. Všichni přítomní souhlasili. 

 

Program jednání – standartní program s rozšířením o volby 

 

Termín, do kdy odevzdat kandidátky byl stanoven do 6.6.2021 – možno zaslat poštou i 

mailem. Návrhy na kandidáty se budou předkládat na: předsedu, člena rady za okresy, člena 

rady za svazy a do revizní komise. 

Na valné hromadě je potřeba schválit výsledky také roku 2019 protože ve 2020 se VH 

nemohla uskutečnit. 

 

Pozvánku připraví paní Gabrielová a zkontroluje pan Říha. 

 

 



 

 

3) Aktuální informace ČUS 

Pan Koudelka informoval přítomné o stavu financování ze strany NSA – zatím ČUS nemá 

rozhodnutí na finance pro KO a OS a posílá z vlastních zdrojů předfinancování a z NSA 

program Provoz a údržba se taky zatím nic neví. 

 

3) Diskuse 

p. Vrba se dotázal, zda máme na OS, KO i SCS bezpečnost práce a PO, že má kolegyni, která 

je může udělat pro všechny. 

Je potřeba mít revize na drobné elektrické spotřebiče a osoby zodpověděné za ně.  

Za ČUS zařídíme a zaplatíme revize spotřebičů na hale Morenda. 

p. Gabrielová – s kolegyní pana Vrby domluví BOZP. 

 

Sportovci okresů 

p. Kolesa – oznámil datum 22.6. Sportovec okresu Znojmo 

p. Moudrý – se přidal, že Sportovec okresu Vyškov bude také, datum zatím nestanoveno 

Ostatní okresy anketu za rok 2020 nevyhlásí a spojí ji s vyhlášením za rok 2021 v příštím roce. 

V Hodoníně už dokonce mají termín a místo konání 10.2.2022 v 17h Kyjov. 

 

Termín příští KR 15.6.2021 ve 14h, tj. před volební VH. 

 

9) Závěr 

Závěr patřil místopředsedovi Vojtěchu Bártkovi, který poděkoval přítomným a ukončil jednání 

Krajské rady. 

 

 

 

Vojtěch Bártek – místopředseda                                                 

    Petr Šíma – místopředseda 

 

 

 

V Brně dne 4.5.2021 

Zapsala: M. Gabrielová 

                


